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UDC diu que tota la MAT ha de ser soterrada

. Vilafant.
El secretari general d'Unió Democràtica de Catalunya, Josep Maria Pelegrí, va dir ahir a Vilafant que
tota la línia de molt alta tensió, des de Sentmenat a Baixàs (Catalunya Nord), hauria de ser soterrada
i no només el tram entre Santa Llogaia i Baixàs. «Si el govern francès ho ha aconseguit a través de
la demanda que li ha fet la gent, no s'entén per què els governs espanyol i català no han actuat de la
mateixa manera», va dir Pelegrí, acompanyat de càrrecs del partit de la demarcació i de l'Alt
Empordà. També va recordar que a Catalunya, el projecte d'interconnexió de la línia es va fraccionar
«per interessos particulars» i ara només se soterrarà l'últim tram. Pelegrí va acusar el govern de
mantenir un doble discurs. «El cap de setmana diuen el que vol sentir la gent i durant la setmana es
busca l'equilibri institucional», va dir.
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